
Grundejerforeningen Højergaard 
 
Generalforsamlingen 19.april 2010 i Herlevhallen. 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent..  
2. Formandens beretning.  
3. Indkomne forslag. 
4. Regnskab 

a. revideret årsregnskab 2009 
b. Budget for året 2011 

5. Valg af: 
      Kasserer Ebba Fristed………….modtager ikke genvalg 

Bestyrelsen foreslår i stedet Carsten Clemmensen 
Næstformand Kim van der Goot… modtager genvalg 
I stedet for medlem af bestyrelsen Carsten Clemmensen foreslås  
Ebba Fristed 

      Suppleant til bestyrelsen Ib Christensen…..modtaget genvalg 
                                               Hanne Kyhnauv….modtager genvalg 
      Valg af 2 revisorer: 
       Kaj Carlsen                     Modtager genvalg 
       Svend Åge Pedersen       Modtager genvalg 
       Valg af revisor suppleant 
       Carsten Volquardsen       Modtager genvalg 

 
 

6.    Eventuelt. 
  

Før generalforsamlingen fortalte Allan Malskær, formand for Parcelhusejernes Landsforening om de fordele foreningen 
kan tilføre vores grundejerforening. 
 
Formanden bød forsamlingen velkommen og takkede for det gode fremmøde. 
 
Ad.1. Valg af dirigent. 
 
Erik Elnebo blev foreslået og valgt til dirigent. Han takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var 
lovlig indkaldt og gav straks ordet til formanden for beretningen. 
 
Ad. 2. Formandens beretning 
 
Generalforsamlingen mandag den 19.april 2010 
 
Velkommen til  vores generalforsamling - jeg glæder mig over at vi stadig kan samle næsten 100 personer til 
vores generalforsamling, det viser en positiv interesse for vores forening. 
  
Vi har i 2009 udgivet Højergård Bladet 4 gange med annoncer indtægter som delvis dækker omkostningerne 
ved bladet.Vi har afholdt 4 bestyrelsesmøder, og deltaget i et antal udvalgsmøder, samt møde på Rådhuset 
for samtlige grundejerforeninger i kommunen. – og så er vi kommet med  i Herlev Kommunes Miljø-og 
Naturråd 
 



 
Ad.5. Valg. 
 
Der skal vælges 1 kasserer, næstformand, 2 bestyrelses suppleanter, 
2 revisorer og 1 revisorsuppleant. 
 
Kasserer, Ebba Fristed ønsker ikke genopstilling, så Carsten Clemmensen vælges som kasserer. 
Ebba Fristed indtræder som bestyrelsesmedlem i stedet for Carsten Clemmensen. 
Suppleanter: Ib Christensen og Hanne Kyhnauv, genvælges. 
Revisorer Sven Aage Pedersen og Kaj Carlsen, genvælges  
Carsten Volquardsen genvælges til revisorsuppleant. 
 
Bestyrelsen er herefter som følger: 
 
Formand  Erik Agerholm Kærnestykket 12. 
Kasserer  Carsten Clemmensen Kærnestykket 31 
Næstformand  Kim van der Goot Tvedvangen 227 
Bestyrelsesmedl. Ebba Fristed Kærnestykket 27 
Sekretær  Karin Carver Tvedvangen 289 
 
Suppleant  Ib Christensen Kamdalen 16 
Suppleant  Hanne Kyhnauv Kamdalen 4 
 
Revisorer  Sv. Aage Pedersen og Kaj Carlsen. 
Revisorsuppleant Carsten Volquardsen. 
 
Bestyrelsen konstituerer sig ved førstkommende bestyrelsesmøde. 
 
 
Ad.6. Eventuelt. 
 

• Formand Erik Agerholm fik ordet og takkede den afgående kasserer for den store arbejdsindsats for 
foreningen. Bestyrelsen betænkte Ebba Fristed med tre flasker god rødvin. Ebba takkede for 
opmærksomheden. 

 
• Martin Kristiansen fik ordet og fortalte at han på grund af alder ønsker at fratræde som forvalter. 

Formanden opfordrer til forslag om, hvem den nye forvalter eventuelt skal være. 
Formanden takkede Martin Kristiansen for sin store indsat…. 16år, stor TAK til Martin 

 
 
Herefter takkede formanden for en god generalforsamling som sluttede kl. 20.05 
 
Generalforsamlingen var i år repræsenteret af 50 parceller med 86 til spisning før generalforsamlingen. 
 
 
 

Karin Carver      
Sekretær   
      
 



Til slut siger jeg tak til en meget aktiv bestyrelse og suppleanter og til vores materielforvalter Martin 
Kristiansen stor tak for dit store arbejde med udlejning af diverse materiel 
 og til vores nye redaktør Niel Carver, som har sørget for at vi nu får vores HØJERGAARD BLAD i farver 
med billeder fra vore aktiviteter, Fastelavnsfest og Sct.Hansaften ved Sømosen. 
  
Formand  Erik Agerholm 
 
Beretningen kunne kommenteres og debatteres og der kunne stilles spørgsmål.  
 
Kaj Dybdal, Gavlbakken 31, ønsker at vide, hvad samarbejdet i Herlev Miljø- og Naturråd går ud på? 
Formandens svarer, at det vil han vende tilbage til via vort næste blad. 
 
Beretningen godkendt. 
 
Ad.3. Indkomne forslag. 
 
Ingen. 
 
Ad.4. Regnskab og budget. 
 
Årsregnskab for 2009 og forslag til budget 2011 var indsat i indkaldelsen. 
Regnskabet blev fremlagt af kassereren og der kunne stilles spørgsmål og kommentarer. 
Ingen kommentarer til regnskabet. 
 
Regnskabet 2009 sættes til afstemning og godkendes. 
 
 
Budgetforslag for 2011 fremlægges af kassereren.  
  
 
FORSLAG  TIL BUDGET 2011  GRUNDEJERFORENINGEN HØJERGAARD 
       
Indtægter       
 Kontingent  605 x 150 90.750   
 Annoncer   8.000   
 Mæglergebyr   2.000   
 Renteindtægter   1.000   
       
Udgifter       
 Generalforsamling     14.000
 Bestyrelsesmøder     6.000
 Bestyrelses honorarer    11.000
 Porto     1.000
 P B S      5.000
 Parcelhusejerforeningen    31.090
 Forsikring     1.100
 Kontorartikler     2.000
 Fastelavn     13.000
 Sct.Hans     3.000
 Bank gebyr     200
 Materielforvalter telefon     1.500
 Højergaard bladet     10.000
 Gaver                      500 
       
       
 Overskud     1.360
       
Balance    101.750  101.750
       
 


